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1O 20 textieldeskundige kijkt mee met de mondkapjes test van Trouw Volgens hem bieden veel mandkapjes die op de

fl£gn bescherming terwijl de verpakking dit wel zou beweren Hij noernt de ongereguleerde verkoop
is kritisch op de overheid die deze handel volgens hem mogelijk maakt Hij vreest voor zeecontainers vol

ae verkeerde plek terechtkomen Wat als er een vaccin is en corona het hoofd is geboden Dan hebben we

hier magazijnen vol met kappen die aan geen enkele norm voldoen maar waarvan de verpakking en de stempels de suggesties
wekken dat ze beschermen Ik ben bang dat die maskers toch in de zorg terechtkomen [ ]
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Samenvatting
• Het nieuws over de slachthuizen en de reaches van sportscholen domineren Groen licht voor krachtpatsers kept De Telegraaf op de

voorpagina Met het debat vandaag gaat ook aandacht uit naar het steunpakket en ontwikkelingen rond de ontslagboete Blijvende
aandacht voor de toeristen en recreatiesector hoe bereiden zij zich voor op het Pinksterweekend en de zomervakantie

• Over het algemeen reageren sportscholen positief op het nieuws dat ze eerder open mogen gaan Men is blij dat er perspectief geboden
wordt Brancheorganisatie NL Actief reageert met gemengde gevoelens Volgens hen is de branche klaar om al op 1 juni veilig te

heropenen Daarnaast wordt er door sommige sportscholen sceptisch gereageerd omdat de mogelijkheid dat zij per 1 juli toch niet open

kunnen ook aanwezig is

• Ontwikkelingen rond een slachthuis van^^^n Apeldoorn worden op de voet gevolgd kan het slachthuis open blijven of niet Daarbij is er

nog altijd veel aandacht voor de werk en leefomstandigheden van arbeidsmigranten aldaar NRC schrijft dat de coronabesmettingen een

sluimerend probleem in de vleessector plotseling urgent maken

• Duizenden Nederlanders die corona hadden houden mogelijk blijvend letsel aan hun longen De longinhoud kan duidelijk minder worden

en de opname van zuurstof is in ernstige gevallen veel slecj^^
Vereniging

1

van corona

Mensen mW^W^^^^^akte corona infectie moeten goed worden gevolgd om te zien of het herstel wel volledig is

• De Nederlandse Zorgautoriteit NZa meldt op basis van de verwijsdata door huisartsen van ZorgDomein en Dutch Hospital Data dat sinds

13 maart het aantal oncologiepatienten in ziekenhuizen met bijna de helft afgenomen Dit komt onder meer doordat bevolkingsonderzoek
naar baarmoederhalskanker borstkanker en darmkanker werd stopgezet De NZa ziet het aantal verwijzingen inmiddels weer toenemen

ActiZ geeft in de talkshow M een pleidoo^jaWerpleeghuizen en instellingen zelf moeten bepalen wanneer zij klaar zijn om

de bezoekersregeling eerder te versoepelen Daarin geefl
de laatste stap in de versoepeling door te zetten CJ^^afum is nog ver weg en misschien zijn sommige locaties eerder toe aan

versoepelingen

10 2eHan maa^^aarvoor waarschuwn [ran de Nederlandse

K olgens hem onderschatten veel patienten de gevolgen10 {2eLongziekten en Tuberculose Nvalt

Iwil voorkomen dat bij corona eenzelfde fout wordt gemaakt als destijds bij Q koorts De longarts waarschuwt

Artsen voor

10 2e

10 2e

10 2e pan dat we niet zo rigide aan de datum van 15 juli moeten vasthouden om
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textieldeskundige kljkt mee met de mondkapjes test van Trouw Volgens hem bieden veel mandkapjes die op

gebracht geen bescherming terwijl de verpakking dit wel zou beweren Hij noemt de ongereguleerde verkoop zorgwekkend
kritisch op de overheid die deze handel volgens hem mogelijk maakt Hij vreest voor zeecontainers vol kapjes die straks op de verkeerde

plek terechtkomen Wat als er een vaccin is en corona het hoofd is geboden Dan hebben we hier magazijnen vol met kappen die aan geen

enkele norm voldoen maar waarvan de verpakking en de stempels de suggesties wekken dat ze beschermen Ik ben bang dat die maskers

toch in de toch terechtkomen [ ]

10 2e

10 2« is

Informatiebehoefte

• Duizenden patienten houden klachten na corona Sommige mensen kunnen geen 2 meter meer lopen kopt AD Duizenden Nederlanders

die corona hadden houden mogelijk blijvend letselaan hun longen De longinhoud kan duidelijk minder worden en de opname van zuurstof

is in ernstige gevallen veel slechtej^lai^iormaaJ^aaryoor waarschuwt de|
Longziekten en Tuberculose Nvalt

dat het virus en de reactie van het lichaam daarop permanente schade aan de longen kan veroorzaken „Er ontstaat in ernstige gevallen een

soort littekenvorming dat noemen w^ongfibrose^e longen krimpen en het longweefsel wordt stugger waardoor het moeilijker is om

voldoende zuurstof binnen te krijgen
Door deze infectieziekte die uitbrak in 2007 en duurdetot 2011 kampen nog altijd honderden mensen met ernstige gezondheidsklachten
Premier Mark Rutte bood in 2017 namens de Nederlandse regering excuses aan alle Q koortspatienten aan De longarts waarschuwt

„Mensen met een doorgemaakte corona infectie moeten goed worden gevolgd om te zien of het herstel wel volledig is Hij verwacht dat

er mogelijk duizenden mensen in Nederland zullen zijn die door corona kampen met blijvend letsel aan de longen Van de 1200

coronapatienten die na een opname levend de intensive care afkwamen ging vrijwel 100 procent met restschade naar huis Van de naar

schatting 6000 mensen die in Nederland opgenomen waren met corona maar niet op de ic belandden gaat volgens hem de helft met

klachten naar huis Er zijn inmiddels in Nederland zo n 45 500 mensen positief getest op corona Vanwege een groot gebrek aan tests in het

begin van de epidemie is onduidelijk hoe\a

minder ernstig zijn maar ook daar is volgenl
nog last hebben van kortademigheid of een s

• Ziekenhuis St Jansdal moet deze week operaties annuleren na een corona uitbraak op een reguliere verpleegafdeling in Harderwijk Van de

zeventien mensen die daar lagen zijn er vier positief getest
• De Nederlandse Zorgautoriteit NZa meldt op basis van de verwijsdata door huisartsen van ZorgDomein en Dutch Hospital Data dat sinds

13 maart het aantal oncologiepatienten in ziekenhuizen met bijna de helft afgenomen Dit komt onder meer doordat bevolkingsonderzoek
naar baarmoederhalskanker borstkanker en darmkanker werd stopgezet De NZa ziet het aantal verwijzingen inmiddels weer toenemen

• De toestroom van nieuwe dak en thuislozen door de coronacrisis leidt tot onoverzienbare problemen in de maatschappelijke opvang in

Amsterdam Daarvoor waarschuwen drie instanties die betrokken zijn bij de opvang van daklozen Ze pleiten voor meer geld voor onder

meer opvangvoorzieningen De Straatalliantie een samenwerkingsverband van de Belangenvereniging Druggebruikers MDHG de

Daklozenvakbond en Bureau straatjurist vreest voor on Nederlandse toestanden Door de coronacrisis staat de sector al maanden stil Er

is geen door of uitstroom maar nog wel instroom van nieuwe daklozen

Slachthuizen

• Vleesverwerke^^^ zet vanaf donderdag meer dan 50 touringcars in om medewerkers naar het werk te brengen Het dragen van

mondkapjes in d^bussei^^vemlicht Dat is een van de maatregelen die het bedrijf neemt na het gesprek van dinsdag met

land bo uwmi nistel

• Vleesverwerker^

en de Nederlandse Vereniging van Artsen voor

Volgens hem onderschatten veel patienten de gevolgen van corona Hij wijst erop

10 2e

10 2»

10 2e wil voorkomen dat bij corona eenzelfde fout wordt gemaakt als destijds bij Q koorts

^rtaal corona hebben gehad Bij die groep zullen de problemen waarschijnlijk
B lijvende schade mogelijk Volgens hem doen ex coronapatienten die na weken

inspanningsvermogen hebben er verstandig aan naar de longarts te stappen

10 2«

m

oeft de slachterij in Apeldoorn waarschijnlijk niet te sluiten blijkt woensdag uit een persconferentie va

an Veiligheidsregio Noord en Oost Gelderland De slachterij in Apeldoorn mag donderdag weer open mitsTO

schriftelijk garandeert dat de coronamaatregelen op alle locaties nageleefd zullen worden

De veiligheidsregio onderzoekt of er medewerkers uit Groenlo werkzaam waren op de locatie in Apeldoorn Dat is nog niet uitgesloten tot

nu toe zou twee derde van hen gecontroleerd zijn

Een slachthuis van Vion in Apeldoorn is woensdag per direct gesloten omdat medewerkers samen in achttien busjes reisden terwijl was

afgesproken dat slachthuizen medewerkers niet opeengepakt zouden laten reizen Nu dit wel is gebeurd kan de veiligheid niet meer

worden gegarandeerd ei^^j^ocati^esloten meldt het ministerie van Landbouw aan NU nl Een dag eerder ging de sector nog om tafel

met landbouwminister

coronavirus besmet te zijn^nenTaller^Oost

10 2a [woensdag

ientallen medewerkers van een slachthuis van Vion in Groenlo bleken vorige week met het

Europese uitzendkrachten die bij een andere vleesverwerkingsfabriek van voedselbedrijf Vion

werkten raakten al eerder besmet Zij waren werkzaam in een uitsnijderij in Scherpenzeel Als de slachterijen niet duidelijk maken hoe ze

het personeel beter kunnen beschermen kan Schouten of de veiligheidsregio maatregelen nemen Zo zouden inspecteurs van de

Nederlandse Voedsel en Warenautoriteit NVWA teruggetrokken kunnen worden en moeten de slachterijen dan de deuren sluiten Vion

zei voorafgaand aan het overleg onder meer de werktijden te verruimen om de kans op onderling contact tussen groepen medewerkers

kleiner te maken Ook zouden ruimere bussen beschikbaar worden gesteld waar mogelijk problemen zouden zijn om zich aan de aantallen

te houden” Het bedrijf is om een reactie gevraagd Net als in

vleesverwerkers uit Oost Europese uitzendkrachten Het gaat voornamelijk om uitzendkrachten ui

^ erder tegen NU nl Zij wonen vaak dicht op elkaar in huisvesting van uitzend bureaus Velen van hen wonen over de grens in

im[[[^Bwee migranten delen doorgaans een kamer van 8 tot 10 vierkante meter en maken samen met anderen gebruik van

fie veel van dit soort locaties heeft bezocht Daarbij pendelen ze vaak

10 2a bestaat het gros vai^de medewerkers van Nederlandse

zei FNV bestuurderI0 2a 1Q 2aen

gemeenschappelijke sanitaire voorzieningen en keukens zegl

naar werk hutjemutje in een busje van het uitzendbureau

Slachtbedrijf Vion in Apeldoorn moet per direct de deuren sluiten Eerder op de dag zijn achttien busjes aangekomen met

arbeidsmigranten die veel te dicht op elkaar zaten Dat laat het ministerie van Landbouw weten aan RTL Nieuws Er staan dranghekken bij

10X20
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de vestiging en er mag niemand in en nit Vion kwam afgelopen week groot in het nieuws toen bij een vestiging in Groenlo 147

medewerkers besmet bleken met het coronavirus Dat was ongeveer een kwart van het totale aantal Daarna werd een grootschalig bron

en contactonderzoek ingesteld bij het bedrijf In deze vestiging in Apeldoorn is nog geen besmetting vastgesteld Volgenseen woordvoerder

van het ministerie is het besluit genomen door de veiligheidsregio Minister Schouten van Landbouw staat achter het besluit Schouten

heeft slachterijen gewaarschuwd dat zij hun zaken op orde moeten hebben wat betreft veiligheidsmaatregelen in verband met het

coronavirus Dat geldt voor zowel de werkvloer als in het vervoer daar naartoe

• Aan de Fokko Kortlanglaan in Ermelo heeft in de nacht van woensdag op donderdag een grote brand gewoed Daarbij zijn vijf vrachtwagens

volledig in vlammen opgegaan De trucks stonden opgesteld achter het bedrijf van eendenslachterij Tomassen Duck To Volgens de

directeur

aangestok
de brand waren flinke explosieste horen Ook was er veel rookontwikkeling dat had te maken met de belading van de vrachtwagens Er

zaten kratten van kunststof in de opleggers

K
en Dat h

is de brand aangestoken Het gaat volgens hem om dierenactivisten die de brand met jerrycans hebben

eeft hij gezien op camerabeelden In de fabriek is volgens hem nog een benzinebom neergezet die niet is afgegaan Bij

l 2e

Betekenisgeving
Welke oproepen warden gedaan

10 2» ActiZ geeft in de talkshow M een pleidooi dat verpleeehnizgn en instellingen zelf moeten bepalen wanneer er sprake kan

pan dat we niet zo rigide aan de datum van 15 juli moeten10 2ezijn van eerdere versoepeling van de bezoekersregeling Daarin geeft
vasthouden om de laatste stap in de versoepeling doorte zetten De datum is nog ver weg en misschien zijn sommige locaties eerder toe

aan versoepelingen

Welke emo ties waardeoordelen kwalificaties kritiek steun worden gegeven

• Unicef onvoldoende aandacht voor kinderen in coronabeleid kopt RTL Nieuws Bij het opstellen van maatregelen tijdens de coronacrisis

wordt er door de politiek in Nederland onvoldoende rekening gehouden met de rechten en belangen van kinderen Dat zegt Llnicef op basis

van een inventarisatie In samenwerking met de Universiteit Leiden bracht de organisatie tachtig mogelijke risico s in kaart Ook maakt de

organisatie zich zorgen om huiselijk geweld tegen kinderen en jongeren

|extieldeskundlge kijkt mee met de mondkapjes test van Trouw Volgens hem bieden veel mandkapjes die op de markt zijn

geDracn^ee^Descherming terwijl de verpakking dit wel zou beweren Hij noemt de ongereguleerde verkoop zorgwekkenj
kritisch op de overheid die deze handel volgens hem mogelijk maakt Hij vreest voor zeecontainers vol kapjes die straks op de verkeerde

plek terechtkomen Wat als er een vaccin is en corona het hoofd is geboden Dan hebben we hier magazijnen vol met kappen die aan geen

enkele norm voldoen maar waarvan de verpakking en de stempels de suggesties wekken dat ze beschermen Ik ben bang dat die maskers

toch in de toch terechtkomen [ ]

Mond op mondbeademing
• Geen mond op mondbeademing door corona Het gaat levens kosten kopt RTL Nieuws De richtlijnen voor reanimeren zijn veranderd

vanwege de coronacrisis Zo wordt geadviseerd om niet langer mond op mondbeademing toe te passen Dat kan elke drie maanden zo n

150 levens kosten schat de Nederlandse Reanimatie Raad De richtlijnen zijn aangepast om het risico van de hulpverleners op besmetting
tot een minimum te beperken op een manier om de slachtoffers van een circulatiestilstand zo min mogelijk tekort te doen1 Toch gaat het

mensenlevens kosten denkt de Reanimatie Raad Wij denken dat het in Nederland om 150 mensen per drie maanden gaat laat de raad

weten

• De Hartstichting is niet betrokken geweest bij het opstellen van de richtlijnen maar vermeldt ze wel op de website Ze zijn opgesteld
omdat sommige burgerhulpverleners behoefte hadden aan handvatten We willen benadrukken dat het een advies is en dat de

burgerhulpverlener zelf mag bepalen hoe hij de reanimatie uitvoert Het zijn alleen richtlijnen zegt woordvoerdei

willen dat iemand altijd gereanimeerd wordt Niemand zegt ook dat je helemaal moet stoppen met reanimeren mensen krijgen in elk geval
handvatten om het een veilige manier te doen Het is een persoonlijke afweging van de burgerhulpverlener zelf De Hartstichting heeft op

dit moment geen cijfers over mogelijke extra doden We sluiten niet uit dat het gevaarlijk kan zijn als je niet met mond op

mondbeademing kan werken Dat is de ultieme manier van reanimeren het zorgt voor nieuw zuurstof in het lichaam Zonder beademing
kun je alsnog borstcompressies geven Daarmee kun je in de eerste dd^^
hersenen komt Het is een moeilijk medisch ethisch vraagstuk zegt

hartpatienten Dat is begrijpelijk het is heel ingewikkeld

Slachthuizen

• Slachterij Vion heeft zich niet aan de afspraak gehouden om toe te zien op veilig vervoer voor zijn werknemers Dinsdag hadden we er nog

vertrouwen in dat Vion zich aan alle afspraken zou houden Ik heb toen aangegeven dat het vertrouwen duurt zolang Vion zich aan de

afspraken houdt Dat is op dit moment niet het geval aldus Ton Heerts burgemeester van Apeldoorn en voorzitter van de veiligheidsregio
Noord en Oost Gelderland VNOG Heerts liet het terrein van de slachterij aan de Laan van Malkenschoten in Apeldoorn woensdag aan het

eind van de ochtend afsluiten zegt hij Dat gebeurde nadat de politie hem liet weten dat er te veel mensen dicht op elkaar in kleine busjes
zaten Niet volgens de RIVM richtlijnen aldus de VNOG voorzitter Het terrein is woensdag afgesloten ledereen die zich binnen de hekken

bevindt wordt geregistreerd De lijsten worden vergeleken met de personeelslijsten van de Vion vestiging in Groenlo Dat doen GGD en

brandweer aldus de VNOG

• Vleesverwerker Vion houdt rekening met het ergste De berichten uit Apeldoorn zijn zeer verontrustend Naar wij hebben begrepen doet

de politie onderzoek in onze vestiging in Apeldoorn of er mogelijk een of meerdere mensen zouden zijn die op de quarantainelijst van de

vestiging van Groenlo zouden staan Het is een uitstekende zaak dat de politie dit nu tracht vast te stellen En onbegrijpelijk dat daar

blijkbaar aanleiding voor is zegt een woordvoerder in reactie op het bericht dat de politie de slachterij in Apeldoorn woensdag heeft

afgesloten Bij de slachterij waren achttien busjes met arbeidsmigranten aangekomen die onderling niet voldoende afstand hielden aldus

10 2e

10 2e s

10 f2e We

jninuten genoeg zuurstof rondpompen zodat het weer bij de

Op social media zagen we veel reacties van sceptischeI0 2e
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het mimsterie van Landbouw Voor onze medewerkers en voor de regio is het van groot belang om te weten wat de feiten zijn Die zijn nu

ons nog niet duidelijk vervolgt de woordvoerder Wij proberen van onze kant op dit moment na te gaan of wij kunnen bijdragen aan wat

de feitelijke situatie is Daarover zijn wij in contact met de Veiligheidsregio en politie Laten we ook helder zijn hoe wij als Vion hierin staan

voor ons en voor onze medewerkers gelden dezelfde afspraken als voor ieder ander als iemand positief is bevonden op het coronavirus dan

ga je netjes in quarantaine en blijf je gedurende twee weken in quarantaine Daar heeft iedereen zich aan te houden Er is geen enkele

uitzondering Wij wachten nu de feiten af

• In busjes die arbeidsmigranten vervoeren naar slachterijen zitten alleen personen die bij elkaar in huis wonen Dat zegt uitzendbedrijf
Horizon Groep nadat de Veiligheidsregio Noord en Oost Gelderland VNOG woensdag de Apeldoornse vestiging van vleesbedrijf Vion sloot

omdat er sprake was van volgepakte busjes Horizon Groep staat toe dat mensen die een woning delen in hetzelfde busje plaatsnemen
Samen koken dus ook samen in een busje1 Mensen die niet in hetzelfde huis wonen zitten niet

samen in een busje Horizon Groep kocht speciaal extra busjes voor het vervoer van arbeidsmigranten Op verschillende locaties van

Horizon was woensdag een afvaardiging van de Inspectie SZW gemeente en politie aanwezig Er zouden signalen zijn dat uitzendkrachten

ziek aan het werk moesten gaan Horizon Groep zegt dat scenario niet te herkennen en de onderbouwing ervan te missen We houden ons

aan de cao Als je ziek bent ben je ziek zegt

over de omstandigheden waarin werknemer^fl

nietzulke fraaie omstandigheden leven Maar het is wel zuur alsje steeds de zwartepiet toegespeeld krijgt
• Volgens Vion directeur Ronald Lotgerink gaan de overtredingen voornamelijk over de definitie van rhuishouden binnen de geldende

afspraken van transport Wij meenden ook dat onze medewerkers die samenleefden in dezelfde woning tot een huishouden behoorden

Dat blijkt in strijd met de RIVM restricties volgens de politie van Apeldoorn We begrijpen de positie van de veiligheidsregio s En wij gaan

gehoorgeven aan hun oproep Dat is onze verantwoordelijkheid
• De SP Apeldoorn heeft naar aanleiding van de sluiting van de Vion vestiging in de stad vragen gesteld aan het college van B W Zij willen

weten of er zicht is op de woonplaats van de medewerkers en wie hun huurbaas is Ook vragen ze zich af of het klopt dat Vion te veel

mensen in een busje propt

Bezoekersregeling bij zorginstellingen
• EenVandaag besteedt aandacht aan de versoepelde bezoekersregeling in de gehandicaptenzorg Begeleiders en ouders van kinderen met

een beperking vinden de versoepeling fijn en lastig tegelijk Fijn omdat er weer contact is lastig omdat er alsnog niet kan worden geknuffeld
en de maatregelen ingewikkeld zijn om aan mensen met een geestelijke beperking uit te leggen

• Bij s Heerenloo gaan ze werken met maatwerk Afhankelijk van de client wordt geadviseerd om een mondkapje te dragen of bezoek

vanachter het raam plaats te laten vinden Wanneer bezoek niet mogelijk is dan werken ze met videobellen We proberen bij bezoek zo

goed mogelijk goed te doen aan de 1 5 meter regel maar waarschijnlijk gaat dat niet altijd lukken En dat moeten we ook accepteren

iehandicaptenzorg Nederland Ik vind het heel mooi dat we de clienten meer perspectief kunnen bieden dat

we kunnen verruimen [ ] ook al is het anders dan vroeger we gaan wel stappen zetten in het normaliseren van het leven binnen de

coronasamenleving

^Bdet bedrijf vindt het naar eigen zeggen lastig tekst en uitleg te geven bij vragen

Wlgens het bedrijf zijn er waarschijnlijk situaties waarin arbeidsmigranten onder

10 2e

10 2e10 2s

Reactiessportbranche op eerdere heropening
• Brancheorganisatie voor sportscholen NL Actief reageert met gemengde gevoelens op het besluit Liever had NL Actief gezien dat de sport

en fitnesscentra al in juni open mochten omdat de branche aangeeft klaar is om veilig weer open te kunnen gaan We mogen nu 1 juli

open wat enerzijds positief is omdat dit een aantal weken eerder is dan de initiele datum van 1 September Anderzijds is het ook een

maand na 1 juni en iedere week dat de sportscholen dicht moeten blijven betekent meer faillissementen
^^^^^^^^^^^^^^

• Het kort geding dat fitnessketen BigGym tegen de Nederlandse staat had aangespannen gaat niet door

niet meer nodig nu premier Mark Rutte heeft aangekondigd dat de sportscholen in Nederland 1 juli de deurenwee^rioger^penen in

plaats van 1 September

10 2e [10 2e rindt dat

BigGym Dit is hartstikke positief nieuws we zijn er heel blij mee We hebben te maken gehad met veel onduidelijkheid

eigenlijk continu Het leek wel alsof wij als branche iedere keer werden vergeten in de persconferenties werden we niet echt naar voren

gehaald Nu is er eindelijk een lichtpunt

^JjigGym Geeft aan dat het voor een aantal sportscholen al te laat is Sommigen zijn gestopt en hebben het niet gered
Maar bij sportscholen die het nu moeilijk hebben kunnen er nu ook rare krachten vrijkomen omdat ze een richtpunt hebben We hebben

weer lets om naar toe te werken We moeten voldoen aan een bepaald adviespakket van het OMT Ik ben heel benieuwd wat dat in gaat

houden ^fevens hooptj

10 2e 10 2e

10 2e

pat het ledenverlies van sportscholen beperkt blijft

IVondelGym De opluchting was groot bij mij terwijl ik daar gisteren nog een shaky gevoel over had Maar wel met de

hoop dat het kabinet ook zou kijken naar buurlanden en de wetenschap Dat hebben ze gedaan en ik ben echt heel blij Wat

bet reft is het terecht om voorwaarden te stellen aan de opening [ ] Dat is de realiteit nu in deze wereld Ik vind het ook niet meer dan

logisch dat die voorwaarden streng gaan zijn en dat het voor ondernemers moeilijk zal worden om omzet te draaien Maar het signaal dat je
als ondernemer weer aan iets kunt bouwen is echt heel belangrijk

• MKB Nederland en VNO NCW zijn blij dat o a de sportscholen in principe toch eerder open mogen Volgens de organisaties laat het

kabinet met de versehuiving van de datum naar ljuli zien dat er vertrouwen is in de afspraken die met desectoren zijn gemaakt over onder

meer protocollen om veilig weer open te kunnen

• ANP meldt dat andere grote fitnesscentra blij en opgelucht reageren op de boodschap van Rutte

hebben de sportscholen nog wel wat huiswerk te doen als het gaat over luchtverversing en ventilatie Volgenj
ee hebben in ieder geval perspectief
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10 2e

10 0®

Volgens
moeten a^protocolTen wellicht worden aangepast Maar zo zegi
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Het kabinetsbesluit over het mogelijk openen van de sportscholej^o^^julMs in d^branche met een mengelmoes van blijdschap
Itaan nog niet te juichen „Er wordt nog

drievoudig wereldkampioen kickboksen en eigenaar van een sportschool in Almere en

10 2e 10 2eopluchting en scepsis ontvangen De bekend^^gortschooleigenarerj
een flinke slag om de arm gehouden zegj

en

10 2e
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in Hilversum Het verloop van de maand juni gaat een rol spelen bij het definitieve besluit Vanaf volgende week mag er weer veel meeren

dan kruipen mensen toch weer dichter bij elkaar met a lie risico s op een tweede golf van besmettingenJj _heb_nog_een_beetie een^
Pas als op 2 juli echt blijkt dat we open zijn gaat de vlag uit

Velserbroek is blij dat de sportscholen waarschijnlijk vanaf 1 juli in plaats van 1 sePTOTTTOHJTO
wat eerder gemogen Vergeet niet dat met name apres skibarren carnaval kerkdiensten en volgepakte tribunes bij voetbalwedstrijden
hebben bijgedragen aan de verspreiding van het coronavirus Niet de sportscholen Bij ons kun je voldoende afstand houden en de boel

uitstekend ventileren dus ik blijf zeggen dat onze branche te hard wordt gestraft „We kunnen eigenlijk morgen al weer open zegt

|van branche organisatie NL Actief wDe protocollen kunnen overal al worden toegepast en we hebben goede

ventilatiesystemenHr^nze bedrijven werd altijd al goed geventileerd want niemand wil in een bedompte ruimte sporten Maar goed we

hebben twee maanden gewonnen en dat is mooi Tegelijkertijd staat het water bij veel van onze leden tot aan de lippen Het is noodzaak

dat we steun krijgen

Algemeen directeur

vinden nog steeds dat we open kunnen op 1 juni maar het besluit is nu wel een stuk naar voren gehaald
1
De branche is nog in gesprek met

het ministerie van Economische Zaken voor financiele steun om de tussenliggende periode te overbruggen
Met de eerdere versoepeling wijkt het kabinet af van de raad die het OMT gaf Dat wilde het kabinet dinsdag volgens de NOS nog niet

adviseren om de sportscholen te heropenen De wetenschappers vreesden dat het coronavirus zich in de sportzalen zou kunnen

verspreiden en wezen op de zogeheten aerosolen die vrijkomen bij intensieve beweging Als deze vloeistofdeeltjes ronddwalen zou het

virus zich makkelijker kunnen verspreiden Anderhalve meter afstand houden biedt dan geen soelaas

Sportschoolhouders zijn dolblij met de beslissing van het kabinet om de deuren weer op 1 juli te mogen openen in plaats van 1 September
Hetzelfde geldt voor kantines van sportclubs en andere verenigingen Het wordt godverdomme fucking tijd ook De mededeling van

premier Rutte klinkt de sportschoolhouders als muziek in de oren Niet alleen bij de grote jongens zoals fitnessketen BigGym dat uit

tevredenheid meteen_een_kort geding introk maar vooral bij de kleinere ondernemers Het wordt godverdomme fucking tijd ook briest

□■van Renzo Gracie Holland in Breda Een sportschool met 250 leden waar Braziliaans Jiujitsu en grappling

Kortgezeg^ee^sport waaroij zwetende volwassen elkaar in zeer intieme posities onvrijwillig in de knoop proberen te leggen de

10 2e van Sportcentrum

^mij had het nog wel

10 2eI0 2e

Cl U^CIIgOOM „

10 2e van branchevereniging NL Actief heeft ’gemengde gevoelens1 bij het voorlopige kabinetsbesluit
1

Wij

vaandeldraaeryimJej^club waarbij de gevaren van COVID 19 wellicht veel nadrukkelijker op de loer liggen dan de gemiddelde tennis of

voetbalclub piet dat echter heel anders Wat mij betreft hadden we morgen weer open gemogen want het is te gek voor

woorden da^n^^geoeurd en dat gezonde mensen al die tijd zijn gelimiteerd Die logica klopt voor geen meter Bij ons zijn zieke leden

nooit welkom Die komen sowieso niet binnen Het is bizar dat we gezonde mensen al die tijd moesten verbieden te sporten Ik ben heel

blij dat we weer open mogen want veel mensen zitten er fysiek en metaal helemaal doorheen Sport is de stress reliever nummer een En

geloof me ik zorg ervoor dat iedereen op en top verwelkomd wordt Met als mededeling jullie kunnen weer fit en gezond worden Het is

geweldig dat we weer geld kunnen verdienen en onze leden vrolijk maken Ik had er zeker op gehoopt maar absoluut niet op gerekend
vult een blije|
fu crossfit en personal training Ik ben heel heel erg blij en zeer positief Natuurlijk is het een uitdaging want er blijven allerlei

vraagtekens Kunnen we bijvoorbeeld de kleedkamers weer gebruiken en hoezithetmet lichamelijk contact want die bokspaal slaat niet

terug En sparren met een tegenstander is voor veel leden heel belangrijk |
als buiten zijn school te geven Zodat we toch die afstand in acht houden Wat dat betreft kunnen wij sportschoolhouders die

voorzorgsmaatregelen echt veel beter in stand houden dan een kapper tandarts of zwembad

10 2e

an Hij runt sportschool Masato in Roosendaal waar 275 leden bezig zijn met onder meer kickboksen kung10 2e

10 2e |verwacht zijn sportaanbod per 1 juli zowel binnen

Context

10 2ePvdA ei

anders het gaat doen Bij de PvdA vinden ze het tijdelijke ministerschap van hun partijgenoot inmiddels wel welletjes „Het is echt

verstandig dat iemand anders het gaat doen zegt een PvdA Kamerlid daarover „De WD heeft zat tijd gehad om een ander te vinden

rnoet zijn tijdelijke ministerschap niet verlengen Dat vinden PvdA kopstukken „Het is echt verstandig dat iemand

vindt een partijprominent „ln twee maanden moeten de liberalen toch in staat zijn om iemand uit eigen gelederen op te snorren meent

een ander KiQISD^rad aan in tijden van crisis Heel duidelijk werd toen gezegd dat het tijdelijk was Het is nu de beurt aan een ander

zegt een andere ingewijde De complete Tweede Kamerfr|^y
In de WD valt te beluisteren dat de partij best nog wel m

de liberalen Ook andere coalitiepartijen zien in de PvdA er een prima minister „Na

de PvdA is volgens betrokkenen tegen een nieuwe termijn voo 10 2e

10 2e Hij is goed ingewerkt en weet van wanten vinden

ns alles minder zegt een nauw betrokkene Bij

de PvdA was van meet af aan twijfel over of het wel verstandh^a^n^en PvdA er aan te laten schuiven in een kabinet van WD CDA D66

en CU viel de coalitiepartijen al eerder op „Het maakl

had willen doorg
10 2e

in de coronadebatten vleugellam De PvdA druk aan hetadres van

lorn zijn ministerschap aan de wilgen te hangen is groot maar het is uiteindelijk aan hemzelf om de knoop door te hakken In een

reactie zegt hij dat hij er nog niet uit is „lk heb er gewoon nog niet over nagedacht
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